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Jegyzőkönyv
Készült: 1995. június 28-án az .Jnotáért Baráti

Kör" megalakuló üléséró1.
Jelen vannak: jelenléti ív szerint

oTéczelyJános: köszönti a megjelenteket. El-
mondta, hogy a Baráti Kör megalakulásának az
lenne a legfontosabb célja, hogy a két település
közelebb kerüljön egymáshoz és Inota falunak
és a Készenléti lakótelep nek egy Baráti köre
legyen. A Baráti Kör további célja: a szétválás-
nak a segítése, és a részönkormányzat szakmai
tanácsokkal való segítése. Inota szebbé, embe-
ribb környezetté való alakítása. Fiatalok össze-
fogása, sportolási lehetőségek megteremtése ré-:
szükre. Szeretnénk, ha a leválás sikerülne, eh': o
hez minden segítséget megadnak a részönkor-
mányzatnak. A mostani ülésen a lakótelepet
senki sem képviselte.

Sajtos János: javasolta, hogy az együttmű-
ködés érdekében legalább egy képviselő legyen
a vezetőségben a Készenléti lakótelepról.

Lakk Ferenc: Javasolta, hogy most válasszák
meg a vezetőséget, és maradjon nyitott, hogy
később is lehessen a vezetöségbe tagok válasz-
tani a lakótelepról.

Patkó Béla: elmondta, hogy most kellene
megtartani az alakuló ülést, a létszám is megfe-
lelő. Avezetoségbe javasolta, hogy Inota faluból
3 főt, a Készenléti lakótelepró1 pedig a későb-
biek során még 2 főt lehetne delegálni. Ez úgy
is egy hosszabb folyamat, mire az alapító oki-
ratot elfogadják és cégbírósághoz kerül bejegy-
zésre csak utána lehet kimondani a Baráti Kör,
megalakulását.

Lakk Ferenc: 5 fő vezetőségi tag megválasz-
tására tesz javaslatot:

Elnöknek Téczely Jánost, vezetőségi tagok-
nak: Tordai Ferencet, Farkas Tamást, Patkó Bé-
lát javasolta. A megjelentek a javaslatot 21 fő
egyhangú szavazatával elfogadták.

Téczely János: vezetőségi tagnak javasolta
Lakk Ferencet, akit 21 fő egyhangúlag elfoga-
dott.

Kérte a megjelenteket, hogy a következő
ülésre mindenki mondja el az elképzelését, ja-
vaslatát.

A megjelentek abban maradtak, hogy a La-
kótelepről a későbbiek során 2 vagy 3 főt dele-
gáljanak.

Megállapodtak abban, hogy az összejövetel,

minden hónap első szerdáján lesz 19.00 órai
kezdettel.

Tordai Ferenc: javasolta, hogy hozzanak
létre egy falu ujságot, amiben minden lényeges
dolgot közölni lehetne.

A javaslatot a megjelentek elfogadták, az új-
ság szerkesztésével Tordai Ferencet bízták meg.
Tagdííra vonatkozóan a megjelentek a tagdíj
megállapítását az alapító okirat elfogadása után
javasolták megállapítani.

Petrőcz Gézáné: kérte, hogya Baráti Kör-
nek 16 éves kortól lehessen bárki tagja.

A javaslatot oamegtelentek egyhangúlag elfo-
gadták.

Sajtos János: megkérdezte, hogyha a szét-
válás nem sikerül, akkor is megmarad-e a Baráti
K·· ?or.

Téczely János: elmondta, hogy igen és to-
vábbra is segíteni fogják a részönkormányzatot.
Ha sikerül megalakítani a sportkört reméli, hogy
kaphatna támogatást a költségvetésbó1.

Sajtos fdnos: válaszában elmondta, hogy az
idei költségvetésből is kaptak a sportegyesüle-
tek és a Baráti Körök támogatást.

kmf.

faluházi .csendélef'
Vidám zsibongás fogadott már az utcán, mi-

kor a Faluház közelébe értem. Gyermekkacagás
és élénk beszélgetés, odabent csillogó gyermek-
szemek.

- Azonnal szólunk Rózsika néninek - mond-
ták érdeklódésemre a gyerekek.

Nemes Ernőné, aki elvállalta - csekély térítés
ellenében -, hogy az inotai gyerekekkel tölti a
nyarat naponta 9-14 óráig, szívesen fogadott.
Leültetett és elbeszélgettünk. Ez a tábor azért
jött létre - mondta -, mivel azoknak a gyere-
keknek az elhelyezése nem volt megoldott,
akiknek a szüleí dolgoznak egész nyáron, és
nincs aki vigyázzon rájuk. Valamint olyanok is
jönnek, akik az unalmukat akarják elűzni. -
Jelenleg 18 "gyermekem" van, nagyon aranyo-
sak, nincs velük semmi problémám. A péti nap-
közis táborba eljutni körülményes és elég drága
mulatság. Igaz, hogy ott teljes ellátás várja a
gyerekeket, de valahogy túlszervezettnek és le-
szabályozottnak tűnt minden.

A tanárnő, Rózsika néni ügyes játékokat talált


